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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 28.01.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.23/22.01.2021 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut prin invitatii de sedinta  . Proiectul 
de pe  ordinea de zi sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a 
sedintei consiliului local s-a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul 
institutiei si prin afisare pe pagina de internet.  

Sedinta se desfasoara la ora 10,00, sala de sedinte a consiliului local.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul 
general al comunei. 
          La sedinta au participat 12  consilieri din cei 13 in functie,lipsind domnul Dragu Adrian.  
Presedinte de sedinta este ales dl Slabu Gheorghe,  pe o perioada de trei luni : noiembrie, 
decembrie 2020 si ianuarie 2021  
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din 
data de 22 decembrie 2020 si acesta se aproba in unanimitate.  
 
       Se supune spre aprobare proiectul ordinii de zi :  
 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
functionare a consiliului local. Initiator : primar. 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei; 
                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si 
linistei publice, a drepturilor cetatenilor; 
 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea structurii de posturi si structura de functii 
publice din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Casin, judetul 
Bacau; Initiator : primar.     
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei; 
                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si 
linistei publice, a drepturilor cetatenilor; 
 
3.Proiect de hotarare privind constituirea comisiei de evaluare a performantelor 
profesionale individuale ale secretarului general UAT Casin. Initiator : primar 

      Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 
                        - raportul de specialitate al secretarului general al comunei 

                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si 
linistei publice, a drepturilor cetatenilor; 

 
4.Proiect de hotarare privind stabilirea perioadei in care se efectueaza activitatea de 
inventariere, precum si data pana la care se face publicarea pe pagina de internet a 
institutiei. Initiator : primar 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
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                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei  
                 - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii HCL nr.67/16.12.2019 si HCL 
nr.59/22.12.2020, a impozitelor si taxelor locale (urbanism). Initiator : primar. 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 
                  - raportul de specialitate al tehnicianului de urbanism, dl.Dragu Volinas 
                   -  raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
 
6. Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor de baza pentru functionarii publici 
si persoanlul contractual din cadrul familiei ocupationale “Administratie” din 
aparatul de specialitate al primarului comunei Casin, judetul Bacau, incepand cu 
luna ianuarie 2021. Initiator ; primar. 
Materiale :- referat de aprobare al primarului comunei; 
                 - raport specialitate al secretarului general al comunei 
                 - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  

 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a aparatului despecialitate al primarului comunei Casin, judeţul Bacau. 
Initiator : primar. 
Materiale :- referat de aprobare al primarului comunei; 
                 - raport specialitate al secretarului general al comunei 
                 - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si 
linistei publice, a drepturilor cetatenilor; 
 
8. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr.68/16.12.2019 
privind aprobarea Nomenclatorului Stradal al comunei Casin. Initiator : primar. 
Materiale : - referat de aprobare primar; 
                   - raport specialitate al secretarului general al comunei 
                   -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
 
9. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea inventarului bunurilor 
apartinand domeniului public al comunei Casin, judetul Bacau, aprobat prin HCL 
nr.31/1999 prin introducerea pozitiei nr. 337 - “Extindere retea alimentare cu apa 
potabila punct DJ 115 - Derumul Viilor, comuna Casin, judetul Bacau “si a pozitiei 
nr.338 - “Extindere retea alimentare cu apa potabila pe strada Preot Marinel Ioan si 
strada Motoceilor, comuna Casin, judetul Bacau. Ïnitiator : primar.  
Materiale : - referat de aprobare primar; 
                   - raport specialitate al doamnei Magureanu Mihaela, consilier achizitii publice; 
                   -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
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10. Proiect de hotarare privind aprobarea listei de inventar a bunurilor de retur de 
la investitia “Extindere retea alimentare cu apa potabila, punct DJ 115 - Drumul 
Viilor, comuna Casin, judetul Bacau “, ce se transmite spre exploatare catre SC 
CRAB SA Bacau. Initiator : primar. 
Materiale : - referat de aprobare primar; 
                   - raport specialitate al doamnei Magureanu Mihaela, consilier achizitii publice; 
                   -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
 
11. Proiect de hotarare privind aprobarea listei de inventar a bunurilor de retur de 
la investitia “Extindere retea alimentare cu apa potabila pe strada Preot Marinel 
Ioan si strada Motoceilor, comuna Casin, judetul Bacau”, ce se transmite spre 
exploatare catre SC CRAB SA Bacau. Initiator : primar.  
Materiale : - referat de aprobare primar; 
                   - raport specialitate al doamnei Comaneci Anca-Mihaela, contabil; 
                   -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
 
12. Proiect de hotarare privind aprobarea investitiei “Cresterea eficientei energetice 
si gestionarea inteligenta a energiei in cladirile publice  cu destinatie de unitati de 
invatamant la Scoala “nvatator N.Paslaru”, comuna Casin, judetul Bacau.”Initiator: 
primar.  
Materiale : - referat de aprobare primar; 
                   - raport specialitate al doamnei Magureanu Mihaela, consilier achizitii publice; 
                   -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie 
comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;  
 
13. Proiect de hotarare privind aprobarea valorii restului de executat in cadrul 
proiectului finantat prin AFIR Romania “Modernizare drumuri de interes local in 
comuna Casin, judetul Bacau”. Initiator : primar. - Proiectul de hotarare se propune a 
fi scos de pe ordinea de zi deoarece nu au sosit valorile actualizate si confirmate de AFIR 
si spera sa completeze cu sume care vin de la Consiliul judetean. 

 
      Se propune suplimentarea ordinii de zi cu :  
 
Proiect de hotarare privind organizarea  si functionarea  retelei scolare  de invatamant 
preuniversitar de stat  a comunei Casin, judetul Bacau , pentru anul scolar  2021/2022. 
Initiator : primar . 
     Doamna secretar general mentioneaza ca hotararea care s-a adoptat in luna decembrie nu 
are avizul conform al ISJ Bacau si , in lipsa acestui aviz, hotararea este nula. Intre timp s-a 
primit avizul conform de la ISJ cu reteaua scoalara pentru comuna Casin si, in consecinta va 
trebui adiptata hotararea , care va fi trimisa in original la ISJ Bacau. 
       

Ordinea de zi  este aprobata  in unanimitate. 
 
Doamna Nichifor Adina solicita sa plece mai devreme, este de acord cu toate punctele de 

pe ordinea de zi. Se supune la vot si se aproba in unanimitate.  
        Domnul primar - prezinta punctele de pe ordinea de zi .  
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        Doamna secretar general prezinta primul punct si mentioneaza ca Regulamentul pentru 
organizare si functionare a consiliului local va fi postat pe site-ul institutiei si de acolo poate fi 
descarcat de fiecare consilier in parte. Referitor tot la sedintele consiliului local, aceasta le 
aduce la cunostinta si cateva detalii cu privire la respectarea datelor cu caracter personal in 
cadrul sedintelor de consiliu si le inmaneaza Nota de informare, Consimtamantul si Declaratia 
privind protectia datelor cu caracter personal. 
       Domnul Soroiu Daniel - aduce la cunostinta secretarului general, ca atunci cand s-au 
facut comisiile de specialitate , un consilier local, dl.Zarnescu Gheorghe, nu a fost prins in 
nicio comisie de specialitate si legea spune ca fiecare consilier locar trebuie sa faca parte 
dintr-o comisie de specialitate.V-am adus la cunostinta dumneavoastra, pentru ca cunoasteti 
legea.  
   Domnul primar - a dat posibilitatea fiecaruia sa propuna consilierii in functie de cum ati 
dorit.  
   Domnul Soroiu - In primul rand ati venit in sedinta de consiliu local cu comisiile deja 
facute, cu presedinte si secretari deja stabiliti.  
   Doamna secretar general - hotararea a fost deja trimisa Institutiei Prefectului si vom vedea 
. 
   Domnul Soroiu - atunci va face o sesizare catre Institutia Prefectului. 
   Domnul primar - ati avut posibilitatea sa nominalizati. Grupul PNL trebuia sa numeasca 
consilierii. 
   Domnul Soroiu - se repeta inca o data ca comisiile au fost gata facute. 
   Domnul primar - continua cu prezentarea punctelor pe ordinea de zi .La punctul 
2,mentioneaza ca nu se schimba numarul de posturi doar se transforma gradul profesional 
superior in debutant. Avand in vedere ca au iesit trei doamne la pensie, trebuie sa faca angajari 
si vrea sa dea posibilitatea celor tineri dar si celor cu studii medii sa se angajeze.Este vorba de 
posturile la taxe si impozite (eliberat prin iesirea la pensie), la agricol la fel, si la asistenta 
sociala. In locul celor care au iesit la pensie, va scoate la concurs posturile doarece si-au 
prezentat interesul multe persoane din localitate. Iar la agricol, va pastra postul doamnei 
Mocanu Pavelina care, daca va castiga procesul cu primaria Casin, va reveni probabil pe 
post.Deci, cu acordul dumneavoastra, astea sunt propunerile pentru adoptarea hotararii de 
catre consiliul local Casin :  la taxe si impozite - un post studii medii, debutant, la agricol - un 
post studii medii debutant si la asistenta sociala - un post studii superioare, debutant . Doamna 
secretar general , mai completeaza cu faptul ca a mai intervenit la denumirea 
compartimentelor in sensul ca SPAS s-a transformat in compartiment asistenta social, 
achizitiile au fost mutate la urbanism ca re a devenit compartiment tehnic (urbanism)investitii 
si achizitii publice, iar cultura a devenit cultura si arhiva.  
   La punctul 3 - propune ca in comisia de evaluare a performantelor profesionale individuale 
ale secretarului general al comunei sa faca parte dl.viceprimar si grupul PNL sa desemneze un 
al doilea consilier. In acest sens, dl. Zarnescu il propune pe dl.Soroiu . Si toti consilierii sunt 
de acord. Acestra precizeaza activitatea secretarului general ca fiin foarte buna. 
   La punctul 4 - doamna secretar general propune perioada de inventariere in luna martie 
deoarece in februarie trebuie sa mearga la un curs de specializare pe situatii de urgenta. Este o 
modificare legislativa si acum se prevede o alta comisie de inventariere a domeniului public si 
privat al comunei , iar nou este ca trebuie ca consiliul local sa hotarasca perioada de 
inventariere anuala. Inainte era luna decembrie, la sfarsit de an si am lasat asa. Iar pentru anul 
trecut, pentru ca au fost multe evenimente, se va face anul acesta.Sunt de acord cu totii. 
   La punctul 5 - hotararea cu privire la impozite si taxe locale la urbanism trebuie modificata 
conform codului fiscal dupa cum s-a mentionat in raportul de audit.  
   La punctul 6 - stabilirea salariilor functionarilor publici si personalului contractual-salariile 
raman la nivelul lui decembrie 2020, cu exceptia unor modificari asupra unor posturi vacante 
la care s-au stabilit salariile in functie de vechime si studii iar doamna secretar general va da 
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lamuririle. Doamna secretar general face precizari asupra modificarilor la functiile care s-au 
aprobat astazi si anume la : referent debutant, inspector debutant. La postul de muncitor 
necalificat s-a aliniat salariul la nivel cu aceeasi vechime si studii care este in statul de functii 
iar la SVSU s-a aliniat postul la nivel debutant si studii medii iar cand se va angaja cineva se 
va adauga vechimea in munca. 

La punctul 7 - doamna secretar general prezinta regulamentul de organizare si functionare 
a aparatului de specialitate al primarului , in sensul ca acesta a fost conceput in functie de 
atributiile fiecarui compartiment in parte. 

La punctul 8 - completarea nomenclatorului stradal . Doamna secretar general 
mentioneaza faptul ca in 2019 cand s-a aprobat nomenclatorul stradal, cuprindea doar satul 
Casin si satul Curita fara zona Andrasesti. La el a lucrat domnul Dragu Adrian iar zona 
Andrasesti nu a cunoscut-o dat fiind faptul ca s-au construit multe case acolo iar proprietarii 
sunt mai mult necunoscuti, si nu a reusit sa o termine.Acum, nici noi nu prea ii stim pe cei din 
Andrasesti , rugamintea este sa se uite consilierii pe site-ul primariei si avand in vedere ca 
dumneavoastra va cunoasteti vecinii si va cunoasteti intre voi, sa ne ajutati sa mai completam, 
eventual sa corectam. Mai sunt lipsuri si trebuie sa introducem nomenclatorul stradal intr-o 
aplicatie care va servi lapregatirea recensamantului populatiei si al locuintelor. Termenul ar fi 
pana la 12 martie, de asta ne si grabim si nu stiu cum sa facem. Tot dumneavoastra sunteti cei 
care ii cunoasteti.  

Dl primar - daca ne puteti ajuta. A luat legatura cu o doamna de la Statistica , ne-am 
informat asa, cam ce ar trebui, in cazul in care nu ne putem descurca cu angajatii primariei sa 
fie incarcate toate datele in baza de date, si cetatenii se pot inscrie ca sa-si treaca datele in 
aceasta platforma. In acest program sunt mai multe informatii care trebuiesc incarcate, date 
din registrul agricol cu privire la terenuri, gospodarii si alte date. Vom apela la o firma de 
cadastru in functie de complexitate. Noi pregatim acum acest lucru. Avem bani, nu avem, 
nomenclatorul trebuie completat.Si zona Andrasesti si trebuie si placute cu numere. S-a 
interesat chiar si cat costa . Unele strazi isi vor pastra numerotarea iar unde trebuie 
renumerotat sau acordate numere, vom bate placute cu numere. 

La punctele urmatoare - completarea inventarului bunurilor ce apartin domeniului public al 
comunei cu 2 pozitii- extindere retea apa si  lista de inventar a bunurilor de retur pe doua 
strazi care se vor preda la SC CRAB SA.  

Punctul 12 - reabilitarea termica a scolii - ne propunem sa depunem si noi un proiect pe 
aceasta tem (izolatie termica, centrala pe gaz, izolare planseu scoala, schimbat geamuri, 
calorifere…maxim 15 miliarde. . Sesiunea de depunere a proiectelor la Fondul de Mediu va fi 
la inceputul lui martie iar noi ne propunem sa prindem in lista de investitii acest proiect. 

Punctul suplimentat- reteau de organizare a scolii - il prezinta din nou doamna secretar 
general. Mentioneaza ca la sfarsitul lunii noiembrie a trimis propunerea la ISJ Bacau si da 
citire avizului ISJ.  

Inainte de a se inscrie la cuvant, dl. Primar vrea sa informeze consiliul local despre niste 
procese si despre niste executari silite de care vorbea in campania electorala. Un grup de 
consilieri au facut anul trecut o adresa scrisa catre fostul primar si n-au primit niciun 
raspuns.Iata ca dupa un an de zile, raspunsul a venit la nici 2 luni de la depunerea juramantului 
de catre actualul primar Curelea Cosmin. In urma expertizei efectuate , am facut la judecatorie 
adresa si am luat de acolo si am fost informat cu ce penalitati mai are de platit comuna Casin 
si de cati bani s-au cheltuit cu acele procese cu Caminul Cultural din Curita. Nu vrea sa se 
vaite, sa zica ca asta e mostenire, dar asta este realitatea fiindca incepem anul 2021 cu 
proiectul cu asfaltarea care trebuie completat cu o suma de bani, avem proiecte pe care ni le-
am propus sa le desfasuram in mandatul 2020-2024 , avem de platit o suma ramasa de …s-au 
platit 8 miliarde 180 lei si mai avem un reste de plata de 9 miliarde 740 lei in urma proceselor 
pierdute cu constructorul Caminului cultural din Curita si singura noastra sansa, sa am un 
dialog civilizat cu acel constructor sa nu ne faca poprire si sa ne accepte o esalonare a platilor 
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pe un an de zile ca sa ne mai lase sa avem bani sa platim cofinantari la alte proiecte sau sa 
intocmim proiecte.O sa va prezint, si celor de dreapta si celor de stanga, cate un exemplar cu 
restul de plata si sumele cheltuite cu avocati , ce a gasit pe cativa ani, incepand din 2013. Un 
avocat a primit suma de 117 milioane lei, acelasi avocat 100 milioane , iar acelasi avocat 240 
milioane, un alt avocat 75 milioane, alt avocat 60 milioane, acelasi avocat din Bacau 45 
milioane , acelasi avocat 25 milioane, o alta avocata 117 milioane, 150 milioane si mai sunt. 
Vreo 6 avocati care au primit sume intre 300 milioane si ceva si 100 miliuoane, in total 1 
miliard si ceva bani cheltuiti cu avocatii si cu 8 miliarde ce s-a platit  si 9 miliarde ce au mai 
ramas de platit, se mai puteau construi inca 2 camine culturale . Va las aceste sume sa va 
documentati, vrea sa fie transparent catre consiliul local si catre locuitorii comunei Casin, sa 
stie ca avem de platit nistew executari , facem tot posibilul sa le platim dar si sa mai 
investim.Daca doriti sa va inscrieti la cuvant … 

Dl.Soroiu - Buna ziua si se bucura ca I s-a dat cuvantul pentru ca sunt foarte multe de spus 
in sedinta de astazi. O sa vorbeasca si despre Caminul de la Curita, are un dosar cu documente 
ce reflecta realitatea si o sa va spun ca va minte cu acele penalitati de care spune de 10 
miliarde de lei si cand ajung la punctul respectiv va spune si de ce.  

La pct.1 - doamna secretar general ati spus ca nu mai e voie sa se filmeze sedintele 
consiliului local ? 

Doamna secretar general - ba da, se pot filma sedintele consiliului localdar trebuie pusa o 
pictograma in sensul acesta. 

Dl. Soroiu - da, ca sunt publice . Era un pic nelamurit la situatia asta.E de acord cu punctul 
asta. 

Punctul 2 - ati facut niste modificari interesante , zice el, pentru ca in campania electorala 
ati promis la diverse persoane ca ii veti angaja la primarie. Acele persoane nu au studii 
superioare si le facilitati accesul, nu are nimic impotriva, sa vina si cei fara studii superioare sa 
aiba un loc de munca . 

Dl primar il indeamna sa dea nume. 
Dl. Soroiu - nu da nume pentru ca tocmai a semnat o declaratie pe tema asta, dar ati promis 

si dumneavoastra unui consilier local de la PSD ca il angajati la SVSU. Il mai angajati sau nu 
? Si acel consilier, stie ca sta slab financiar, il mai angajati? 

Dl primar - dar spuneti despre cine e vorba 
Dl Soroiu - o sa va spun la momentul respectiv, cand veti face angajarea. Multumesc de 

raspuns!  
La punctul 3 - din punctul lui de vedere, pentru anul 2020 pana a stat el in primarie, doamna 

secretar aveti Foarte Bine.Am lucrat impreuna si stie iar punctul de vedere al celorlalti , il vor 
da. 

La punctul 4 - daca s-a modificat cu inventarierea, este de acord.Si, daca plecati la instruire, 
fara dumneavoastra nu se poate face. 

La punctul 5 - intr-adevar, Curtea de Conturi a constatat ca nu era bine cum se incasa taxa 
la urbanism de catre dl.Dragu.Nu era conform legislatiei in vigoare si atunci s-a dat ca masura 
pentru a repara acest lucru.E de acord. 

La punctul 6 - intr-adevar salariile trebuie diminuate , mai ales ca sunt debutanti si ei, 
oricum nu mai conteaza, dar are o intrebare. Dl primar al comunei Casin are acelasi salar pe 
care l-a avut si el?  

Dl primar - nu, mai mic 
Dl Soroiu - sigur ?  
Dl primar - da 
Dl.Soroiu - cu cat mai mic?Pentru ca, anul trecut scria pe internet ca am salar nesimtit. 

Inseamna ca are si el acelasi salar nesimtit.Sa-I afisati, o sa se uite pe site-ul primariei. 
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La punctul 7 - intr-adevar este nevoie de ROF aparat specialitate primar, l-a mai aprobat si 
altadata, intreaba daca sunt modificari. Doamna secretar general ii raspunde ca nu sunt. E de 
acord . 

La punctul 8 - intr-adevar la Nomenclatorul stradal s-a lucrat foarte mult.In  Zona 
Andrasesti este o nebuloasa pentru ca sunt proprietari care nu sunt acasa, sunt plecati in 
strainatate, dar el da o sugestie : dl.viceprimar si cu dl.Dragu sa mearga in teren cate 2-3 ore 
pe zi, pentru ca dl.Dragu cunoaste cel mai bine cum au casele acolo in Andrasesti.El a eliberat 
autorizatii de construire si el stie.  

La punctul 9 - sunt investitiile pe care le-a facut el acolo si se introduc in inventar, cu 2 
pozitii noi.  

La punctul 10, 11 - este o procedura prin care se da o hotarare pentru ca aceste investitii sa 
fie predate catre CRAB. De acord. 

La punctul 12 - a vazut si el, e de acord. Sa dea Dumnezeu sa obtinem si finantarea. 
Punctul 13- a inteles ca nu mai este astazi ca nu a sosit proiectul de la proiectant dar el a 

obtinut anul trecut o finantare de la Fondul de Mediu de 5 miliarde pentru iluminat inteligent 
in comuna Casin , proiect care a fost aprobat in noiembrie anul trecut . Acum, e curios sa vada 
daca va obtine finantarea pentru proiectul pe care il face, ii doreste succes pentru asta. Sa dea 
Dumnezeu sa obtineti pentru scala are nevoie sa fie modernizata. A depus si el cu ani in urma 
dar I-a fost respins proiectul cu scaoala…era alt guvern pe atunci de la alt partid si din 6 
proiecte I-a aprobat doar unul, cel cu modernizarea dispensarului uman si cu dotarea lui. 
Proiectul cu scoala a fost respins nemotivat practic. 

Sa trecem la ce v-a prezentat domnul Curelea : intr-adevar …este intrerupt de dl.Dragomir 
care solicita sa limiteze timpul , ca altfel , ce facem, intindem sedinta cu orele. 

Dl. Soroiu - domnule Dragomir, va rog sa vorbiti frumos . Domnule presedinte ! 
Dl Slabu - poate mai vor si altii sa vorbeasca ! Doamna secretar !  
Dl Soroiu - nu vreti sa spun si eu punctul meu de vedere la ce s-a spus de dl.Curelea ? 

Grupul PNL vorbeste prin mine, ei nu vorbesc.  
Dl primar - lasati-l sa vorbeasca, va dam raspunsul acuma. 
Dl.Soroiu - avand in vedere anul 2012 cand am preluat primaria, erau 2 contracte incheiate 

pentru Caminul cultural Curita, contracte nebugetate, fapt demonstrat prin bilantul contabil la 
acea data. Un contract, am cheltuit acei bani de care spunea, de 6 miliarde pe care l-am anulat 
in instanta , a obtinut anularea ca fiind ilegal.Tot atunci, a platit primaria, nu spune dl.Curelea, 
120 milioane lei (un miliard 200 mii lei bani vechi) amenda data de ANRMAP fiindca 
contractele au fost incheiate ilegal, platind la acea data in 48 de ore, suma de jumatate din 
amenda, prinntr-o hotarare a consiliului local intrunit de urgenta. Am platit 2 executari , sunt 
achitate in totalitate, are adresele aici facute de contabilitatea din cadrul primariei. Contabilele 
au facut un calcul si a trimis adresa si executorului si societatii comerciale care ne-a dat in 
judecata ca am terminat executarile. In cele 2 dosare de executare, unul de 400 mii lei si unul 
de 8 miliarde si ceva lei. In baza celor doua adrese ale noastre constructorul ne-a dat in 
judecata si ne-a mai cerut inca 8 miliarde penalitati , proces care l-am castigat la Bacau , I-a 
respins instanta aceasta actiune. Vazand ca nu are sorti de izbanda a dat in judecata Trezoreria 
Onesti pentru validare poprire.Ce v-a prezentat dumneavoastra dl.Curelea, a fost doar o 
expertiza facuta de un expert contabil asupra sumei solicitate de Anelbac.Acum va intreb, stiu 
ca ati reziliat contractele cu avocatul , domnule Curelea, ati depus obiectiuni la expertiza 
facuta ? Deocamdata comuna Casin nu are nicio datorie de dat printr-o hotarare 
judecatoreasca catre Anelbac. Ati depus obiectiuni la acea expertiza pe care cer banii aia ? A 
mai fost un proces la Bacau prin care spune sa dam vreo 40 mii lei.Avocatul a facut obiectiuni 
sa se depuna contraexpertiza pentru ca nu au facut bine ce au facut ei, iar dumneavoastra nu 
ati depus , iar instanta a amanat procesul pana in martie la cererea ANAF-ului Bacau. Dragi 
consilieri, dragi casuneni asa stau lucrurile, de unde pleaca vina, v-am povestit, de la cele doua 
contracte semnate fara acoperire bugetara de primarul Curelea. Mai mult de atat, a incalcat 
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legea in constructii cand a facut inaugurartea unui obiectiv neterminat. Aici sunt documente, o 
sa le posteze , sterge datele unor persoane , pe internet si o sa le dea pe comuna Casin. Daca 
nu credeti, puteti chema aici in sala de sedinta, pe doamna Cojocaru care a facut acele calcule. 
fiind contabila si I-0a spus ca am terminat de dat banii la executor.  Si inca o chestiune care 
ma doare, ati scris pe facebook ca am lasat datorii de 24 miliarde. Comuna Casin, la 31 
decembrie 2020 inregistra un excedent, cu alte cuvinte , banii ramasi in bugetul consiliului 
local de 18 miliarde. Cum sa spui ca ai datorii 24 miliarde cand tu ai un excedent, ti-a lasat 
fostul primar, de 18 miliarde, care ies din hartii nu din vorbe sau de pe internet. Va multumesc 
frumos !  

Dl Curelea - o sa dau raspunsul acum : la cele doua retele de apa de 550 m cat a avut , de 1 
miliard 200  cat a avut fiecare retea, si eu in primul mandat , cu aceeasi bani am tras mai multi 
km de apa., in Vlasca, Cot, Andrasesti , vreo 3 km si ceva si nu au fost predate nici acuma dar 
le vom preda. Referitor la iluminatul despre care spune dansul, acum se incarca pe SEAP 
pentru proiectare  si executie a retelelor de iluminat inteligent. Nici proiectul nu era facut, mai 
tineti mine…este intrerupt de dl.Soroiu care spune ca proiectul este facut si finantat, sa vina 
doamna Magureanu incoace (se ridica si pleaca dupa doamna Magureanu ).  

Dl Slabu - haideti doamna secretar sa terminam sedinta. Se mai aud si alte voci sa se 
termine. 

Doamna secretar general - sunteti consilieri locali si dumneavoastra analizati aici toate 
aspectele comunitatii, problemele comunitatii  pe care trebuie sa si le rezolvati.Deci, daca un 
consilier local are de vorbit la o problema supusa,sau are vreo problema, trebuie sa-l lasati sa 
vorbeasca . 

Se intoarce dl.Soroiu. 
Dl. Curelea - proiectarea acum se face. Intervine si dl.Soroiu si nu se mai intelege nimic. 
Dl.Geandra - nu puteti monopoliza discutia numai dumneavoastra. In mandatul trecut, el , 

cu doamna Flintoaca si dl.Vranceanu I-au solicitat sa le prezinte niste date si nu a vrut sa le 
dea.  

Se discuta in contradictoriu.  
Dl. Soroiu - insista sa explice. In prima faza trebuie facut un SF,  apoi DALI. Acest DALI e 

pentru finantare, adica proiectul este eligibil si se poate incheia contractul de finantare. Apoi 
se scoate la licitatie ca ai banii , apoi executia . Eu am obtinut finantarea acestui proiect.  

Dl. Primar - acum se face proiectul. In fine…Contraziceti niste experti care au facut 
expertiza , mai avem de dat 9 milioane 7 sute lei RON . 

Dl Soroiu - nu sunt expert, dar v-ati aparat?  
Dl primar - ati avut atatia avocati, ati castigat ?  
Dl Soroiu - pe ce motiv nu va aparati ?  
Dl.primar - vreti sa continuam , sa creasca penalitati si mai mari ? Daca ati avut 6 avocati 

si ati pierdut procesele si ati facut atatea demersuri si ati achitat atatia bani , mai avem de dat 
atatia bani. 

Dl Soroiu - eu v-am intrebat … 
Dl primar - nu va asumati aceste sume ? 
Dl Soroiu - nu, aceste sume ti se datoreaza tie.  
Dl primar - eu zic, ca n-ar trebui sa dormiti noaptea la aceste sume , atentie mare. 
Dl Soroiu - eu dorm foarte bine.  
Dl primar - daca mai sunt inscrieri la cuvant…daca nu, supunem la vot.  
Presedintele de sedinta dl.Slabu Gheorghe supune la vot toate  proiectele de hotarare. 

Hotararile sunt aprobate cu  12 voturi “ pentru” din cei 13 consilieri in functie.  
 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

           Presedinte de sedinta,                                                              Secretar General,    



 9 

              Slabu  Gheorghe                                                        Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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